Dr: Rania Mohamed Mohamed Hussein Amer.

Associate professor

Egyptian

Tel. 00201220131041

E-mail/ Raniaamer20@hotmail.com

Objective:

Catching this chance of work, which is suitable for my qualifications and my experience, where I can take responsibilities, generate new ideas and learn more.

Personal data:

Name: Rania Mohamed Mohamed Hussein Amer.

Date of Birth: 15th of september-1980.

Nationality: Egyptian.

MartialstatusMarried

Address: 72 el Kobisi St., el Zahir, Cairo, Egypt.

Now live in Jeddah, Saudi Arabia.

Telephone: (+966) 570825941 Mobile: (+966) 540901482 E-Mail:<u>raniaamer20@hotmail.com</u>

Education:

<u>2014 : attending conference of "poverty in developing country "in</u> Malaysia .

<u>2013 : Having a PHD degree in economics from Faculty of Economics and Political Sciences – Cairo University with grade excellent</u>.

<u>2012</u> : attending training course in quantitative analysis in South Africa.

<u>2009</u>: Finishing Pre - PhD Degree of Economics in Faculty of Economics and Political Sciences – Cairo University with grade very good.

<u>2008 : attending training course in capital human development in Kuwait country .</u>

2007 : Having a master degree in economics .

<u>2005</u> : Finishing the training course in fighting poverty in Italy for 6 months.

<u>2002</u>: Finishing the courses of track MCSE (Microsoft Certified System Engineer). All previous courses was attended at Raya Academy

2001: B.A in Economics & Political Sciences. University: Cairo. Faculty: faculty of economics and political science . Major: Economics. Minor: statistics. Grade: very good. <u>1997</u>: High School: Abassia Eltagribia . Grade: 98%.

Experience/Activities:

- Working as an economic lecturer in the National Center for Social & Criminological Researches from 15\02\2003 until now.

- Working as a focal point for the Organization for Economic Cooperation and Islamic in Turkey from 2014 till 2019.

- Participate in several researches with a team work at National center of Social & Criminological Researches.

- Teaching international economic and finance in 6 October University and the Future University from 2012/2013 to 2015.

- Participate in the annual conference of the center in 2006, 2007, 2008, 2011, 2014 and 2015 by two papers.

Researches at the center which I participate in it : For example:

"The role of Non-Government organizations at facing poverty on Egypt".

"Tourism in Egypt during the Eighties and Nineties".

"Unemployment and human development in Egypt during the Eighties and Nineties".

"The effect of economics repair at working of Egyptian graduates".

- "Reconsidering the social insurance investments in Egypt".

In this researches my role is collecting data and statistics which related with this subject, participate in preparing questionnaire and over looking to practice it.

After finishing the research every one of the team work take apart of the research to write the report and the result about it.

- Participating in the organization of the annual conferences of the center for many years.

<u>Skills</u>

Languages:

-Arabic: Mother tongue.

-English: Fluent

Computer:

-Excel. -Word processor. -Access -Power Point -Microsoft project. -Internet. -Networks. - Data entry.

Interests

-Social activities -Reading -Computer -Internet -Chess <u>Other Information</u>

- Ambitious, organized, self-motivated and ready for training and hard working.

-References Available upon req

البيانات الشخصية: الإسم : رانيا محمد محمد حسين عامر . تاريخ الميلاد : 1980 / 9 / 15 الحالة الاجتماعية : متزوجة . الديانة : مسلمة . الجنسية : مصرية . البريد الإلكتروني :Raniaamer20@hotmail.com

رقم التليفون : 100201220131041 <u>المؤهلات العلمية :</u> – الحصول على بكالوريوس الاقتصاد عام 2001 بتقدير عام جيد جدا – كلية الاقتصاد والعلوم السياسية – جامعة القاهرة – مصر. – الحصول على ماجستير الاقتصاد من جامعة لاسبينازا عام 2005 روما – إيطاليا . – الحصول على ماجستير الاقتصاد عام 2007 من كلية التجارة – جامعة عين شمس (الجامعة لا تمنح تقدير) – مصر . – الحصول على دكتواره الاقتصاد عام 2013 بتقدير امتياز من كلية الاقتصاد والعلوم السياسية – جامعة القاهرة – مصر .

الخبرات العملية والعلمية :

- أستاذ مشارك اقتصاد بالمركز القومي للبحوث الاجتماعية والجنائية حتى الآن

مع التدرج في الدرجات العلمية منذ عام 2003. - الانتداب للتدريس بجامعة 6 أكتوبر بمصر لمدة عامين أكاديميين 2015-2014 بدرجة أستاذ مساعد . – الانتداب للتدريس لمدة عام أكاديمي بجامعة المستقبل بمصر بدرجة مدرس مساعد عام 2013 – العمل كحلقة وصل بين مصر ومنظمة التعاون الإسلامي ومقرها دولة تركيا وحضور العديد من المؤتمرات والورش العلمية وذلك خلال الفترة 2014 – .2019 – نشر العديد من الأبحاث العلمية المحكمة والمشاركة في الندوات والمؤتمرات العلمية بأوارق علمية محكمة . - حضور عدد من المؤتمرات العلمية الاقتصادية بالخارج في دولة ماليزيا وتركيا. – حضور العديد من الدورات التدريبية بالخارج في دولة الكويت وإيطاليا وجنوب أفريقيا . مهارات الحاسب الآلي واللغات: إجادة اللغة الإنجليزية تحدثا وكتابة وقراءة . إجادة مهارات الحاسب الآلى (وورد ، باور بوينت ، اكسل ، انترنت)